

Claudia Kloid
President / Präsidentin EAASDC



**A new (partly familiar)
ECTA board**

The ECTA elected a new president at the ECTA Convention in Wiesbaden.

Michael Franz, who has been my colleague in office for the last four years, decided against standing for re-election and a possible further term of office for personal reasons. This was certainly not an easy decision for him to make, and I have the utmost respect for it. It was – almost always 😊 – a pleasure to work with Michael Franz to find joint solutions for promoting our hobby. We did not always agree, but our collaboration was always characterized by goal-oriented constructiveness. Together, we pursued the goal of improving communication between the umbrella organizations and consolidating the basis for joint events.

I would like to thank Michael Franz once again for this excellent cooperation.

The future will continue to present us with new challenges, but I think we are on the right track. I look forward to working with the new board, which includes not only Michael Strauß as

**Ein neuer (teils bekannter)
Vorstand der ECTA**

Die ECTA hat auf der ECTA Convention in Wiesbaden einen neuen Präsidenten gewählt.

Michael Franz, welcher in den letzten 4 Jahren mein Kollege im Amt war, hat sich aus persönlichen Gründen gegen eine weitere Kandidatur und mögliche Amtszeit entschieden. Diese Entscheidung hat er sich sicherlich nicht leicht gemacht, und ich habe allergrößten Respekt hierfür. Es war mir – fast immer 😊 – eine Freude, mit Michael Franz gemeinsame Lösungen für die Förderung unseres Hobbys zu finden. Wir waren uns nicht immer einig, aber die Zusammenarbeit war immer von zielführender Konstruktivität geprägt. Gemeinsam haben wir das Ziel verfolgt, die Kommunikation zwischen den Dachverbänden wieder zu verbessern und die Basis für gemeinsame Events zu festigen.

Für diese gute Zusammenarbeit möchte ich Michael Franz nochmals herzlich danken.

Die Zukunft wird uns immer wieder neue Herausforderungen stellen, aber ich denke, wir sind auf einem guten Weg. Ich freue mich auf die Zusammenarbeit mit dem neuen Vorstand, zu welchem nicht nur Michael Strauß als Präsident gehört, sondern

president, but also Daniela Ulbrich, previously Round Dance Coordinator, now also as the new vice-president. Piet Walhout was also confirmed as Secretary, for which I congratulate him warmly. The Council Coordinators for Square Dance, Philipp Aff, and for Contra Dance, Gerhard Kamm, were also re-elected. Congratulations to them too.

As the first joint action between the EAASDC and the new ECTA Board, we signed the joint agreement on the blocking date regulation at the ECTA Convention.

Not only the new president Michael Strauß and I, but also all the Council Coordinators signed the agreement.

This agreement is available on our (EN-)homepage under:

**Documents / Information –
EAASDC / ECTA – Exclusive
Dates.**

Here's to continued good cooperation.
Claudia Kloid

auch Daniela Ulbrich, bislang Round Dance Coordinator, als neue Vizepräsidentin. Im Amt bestätigt wurde auch Piet Walhout als Schriftführer, wozu ich ihm herzlich gratuliere. Die Council Coordinators für Square Dance, Philipp Aff, und für Contra Dance, Gerhard Kamm, sind ebenfalls wiedergewählt worden. Auch ihnen herzlichen Glückwunsch.

Als erste gemeinsame Handlung zwischen der EAASDC und dem neuen Board der ECTA haben wir die gemeinsame Vereinbarung der Sperrterminregelung auf der ECTA Convention unterschrieben.

Wir bedeutet aber nicht nur der neue Präsident Michael Strauß und ich, sondern auch alle Council Coordinatoren haben die Vereinbarung unterschrieben.

Diese Vereinbarung findet ihr auf unserer (DE-)Homepage unter:

**Dokumente / Informationen –
EAASDC / ECTA – Exklusive Veranstaltungen**

Auf weiterhin gute Zusammenarbeit.
Claudia Kloid

